## HKDNR Launches Second-Level '.hk' Domain Name ('2LD') on 26th January 2004

Hong Kong Domain Name Registration Company Ltd. ('HKDNR') is pleased to announce the launch of the new Second-Level '.hk' domain name ('2LD') on

26th January 2004 with the launch schedule as follow. Organizations and individuals from both Hong Kong and overseas are welcome to register.

Period	Duration	Basic Application Requirements
Priority Registration Period	12:00 noon on 26 Jan 2004 to 12:00 noon on 19 March 2004	Accept applications from holders of Hong Kong trademark / service mark for domain names with an exact match with their trademark / service mark
Pre-registration Period	12:00 noon on 6 April 2004 to 5:30pm on 7 May 2004	Accept applications from existing customers under HKDNR Registration Agreement applying for domain names having an exact match with their current 3rd level domain names
Sunrise Period	12:00 noon on 17 May 2004 to 5:30pm on 28 May 2004	Accept applications from the public
Official Launch	12:00 noon on 31 May 2004	Accept applications from the public

You are most welcome to register for 2LD, and to pass this message to your customers and associates.

For details on Second-Level '.hk' Domain Name, please click <a href="https://www.hkdnr.net.hk">www.hkdnr.net.hk</a>. You may also contact HKDNR at +852 23191313 or by email to <a href="mailto:enquiry@hkdnr.net.hk">enquiry@hkdnr.net.hk</a>.

## 全新推出二層'.hk'域名 ('2LD') 2004年1月26日正式接受註冊申請

香港域名註冊有限公司宣佈,全新的二層'.hk'域名服務將於 2004 年 1月 26 日推出,推出日期如下。不論本地或海外的人士及團體,均可提出申請。

時段	日期	基本申請資格
註冊商標持有人 優先註冊期	2004年1月26日 中午12時至 2004年3月19日 中午12時	接受經香港政府知識產權署註冊的商標持有人申請與其註冊商標完全相同的域名
現有客戶優先註冊期	2004年4月6日 中午12時至 2004年5月7日 下午5時30分	接受現時按香港域名註冊有限公司註冊協議註冊域名的客戶,提出申請與其現時三層域名完全相同的二層域名
公開優先註冊期	2004年5月17日 中午12時至 2004年5月28日 下午5時30分	公開接受有興趣人士申請
正式推出	2004年5月31日 中午12時	公開接受有興趣人士申請

有興趣的人士及團體,請於上述期間提出申請。閣下亦可將有關消息通 知客戶及合作夥伴。

如需二層'.hk'域名的進一步詳情,請瀏覽 www.hkdnr.net.hk,或透過致電+852 23191313 或電郵至 enquiry@hkdnr.net.hk 與香港域名註冊有限公司聯絡。